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PvdA Haarlem

Schriftelijke vragen aanvraag PGB bij autisme

Geachte heer/mevrouw.

waarvan diens moeder sinds januari 20221.

2.

In het geval van het gezin wacht de aanvrager nu sinds 17 januari op duidelijkheid

3.

Bij de chronologische tijdlijn van de aanvraag van de PGB voor zien we dat4.

heeft de gemeente meerdere keren in gebreke gesteld (op 29 april 2022 en5. Het gezin

6.

7.

Bent u bekend met de casus van 
bezig is met het aanvragen van PGB?

Bij deze aanvraag is er contact geweest met het Sociaal Wijkteam, met de afdeling WMO van 
de Gemeente Haarlem, met Argonaut Advies en vervolgens weer met de gemeentelijke 
afdeling WMO. Hoe ervaart de gemeente de samenwerking en communicatie tussen 
gemeente, Sociaal Wijkteam en medisch adviespartners zoals Argonaut Advies? Zijn daar 
winsten te behalen op het terrein van snelheid?

over het aantal uren dat men heeft aangevraagd. Is het gebruikelijk dat het bijna 2 maanden 
duurt voordat aanvragers duidelijkheid krijgen over de uren?

De PvdA Haarlem heeft de volgende schriftelijke vragen over problemen die worden ondervonden bij 
het aanvragen PGB:

Bij het aanvragen voor PGB voor een kind met autisme, is er eerst een indicatie vanuit de 
gemeente nodig. Daarom is het voor gezinnen met kinderen die binnen het autistische 
spectrum zitten belangrijk dat de gemeente tijdig met een duidelijk plan komt.

Er zijn gemeenten die aangeven mensen met autisme zoveel mogelijk van de WMO naar de 
WLZ over te zetten. Hebben de problemen bij deze specifieke aanvraag daar ook mee te 
maken?

Na contact met het Sociaal Wijkteam Noord, bleek dat het wijkteam hulpvragen bij aanvraag 
PGB niet als haar taak ziet. Klopt het dat het Sociaal Wijkteam niet beschikbaar is voor 
zorgvragen rondom de aanvraag van het PGB?

nog eens op 28 februari 2023). Welke acties zijn er ondernomen na beide in gebreke 
stellingen?

het proces meerdere keren vastloopt. Wat was de reden van het vastlopen bij de afdeling 
WMO?
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8.

In de casus van het gezin wordt het duidelijk hoeveel hobbels er zijn voor gezinnen9.

Met vriendelijke groet,

die PGB aanvragen voor een kind met een beperking. Zijn er meer casussen bekend in 
Haarlem waarbij vergelijkbare problemen of wachttijden zich voordoen? Zo ja, wat doet de 
afdeling WMO eraan om deze mensen zo snel mogelijk te helpen en duidelijkheid te geven?

Sidney Visser
Raadslid PvdA Haarlem

heeft contact gehad met Sociaal Wijkteam Noord-Noord en haar zoon 
woont in het zorggebied van Wijkteam Noord-Zuid. Hoe is de 

communicatie tussen de verschillende sociale wijkteam in Haarlem? Zijn er aanwijzingen of 
signalen vanuit de wijkteam zelf over eventuele problemen rondom de interne 
communicatie?


